
 
 

 
Z á p i s 

 
 
z  X. zasedání Zastupitelstva m ěsta Kolína konaného dne 26. 03. 2012 od 15:00 hodin  
v saloncích č. 1,2,3 Městského spole čenského domu v Kolín ě. 
__________________________________________________________________________ 
 
Přítomno: 26 členů ZM  
Omluveni z části jednání: MUDr. Matějková (příchod v 15:07 hodin),  

p. Král (odchod v 15:55 hodin) 
Dále byli přítomni: PhDr. Soukupová, tajemnice MěÚ  

vedoucí odborů 
ředitelé organizací 
hosté 

 
Zápis obsahuje usnesení č. 157/2012 – 163/2012 
__________________________________________________________________________ 
 

P R O G R A M 
1. Zahájení  

 
2. Diskuse – dotazy a připomínky občanů města 

 
3. Návrh na výkup pozemku parc. č. 261/13 v kat. ú. Zibohlavy, ul. Na Slunci, 

z vlastnictví manželů Medunových do vlastnictví města Kolína. 
 

4. Návrh na prodej pozemku parc. č. 1944/13 v kat. ú. Kolín z vlastnictví města Kolína 
do vlastnictví společnosti SPEDICE ŠIDÁK, spol. s r. o. 
 

5. Návrh na bezúplatné nabytí pozemků pod stavbou „Propojovací komunikace silnic 
II/322 a II/328 z vlastnictví České republiky, Pozemkového fondu ČR, do vlastnictví 
města Kolína. 
 

6. Návrh na směnu pozemku v kat. ú. Štítary u Kolína parc. č. 2161/33 ve vlastnictví 
města Kolína za pozemek parc. č. 2161/3 ve spoluvlastnictví p. Hrušky a pí Hálové. 
 

7. Návrh na pořízení změny č. 3 územního plánu Kolín a určení zastupitele pro 
pořizování územního plánu Kolín na volební období 2010 – 2014. 
 

8. Návrh na vyřazení pohledávek v celkové výši 6.141.951 Kč z evidence pohledávek. 
 

9. Návrh na schválení I. rozpočtového opatření rozpočtu města Kolína na rok 2012. 
 

10. Diskuse – dotazy a připomínky členů ZM 
 

11. Zpráva návrhové komise 
 

12. Závěr zasedání  
 

__________________________________________________________________________ 
 
1. Zahájení 
__________________________________________________________________________ 
 
X. zasedání Zastupitelstva města Kolína zahájil a řídil starosta města Mgr. et Bc. Vít 
Rakušan 
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Ověření zápisu z IX. zasedání ZM: MUDr. Navrátil, p. Sarauer 
Ověřovatelé zápisu z X. zasedání ZM: Ing. Hora, PharmDr. Kopáčková 
Hlasování: 24 – 0 – 2  
Návrhová komise: MUDr. Rakušan, JUDr. Jančák, MUDr. Navrátil 
Hlasování: 23 – 0 – 3  
Skrutátoři: Ing. Malá, Ing. Ontlová 
Zapisovatelka: Bc. Michálková  
Hlasování o navrženém programu: 26 – 0 – 0  
 
Zastupitelé města Kolína obdrželi před zahájením zasedání zápis z finančního výboru ze dne 
21.03.2012 a Dodatek k I. RO. 
__________________________________________________________________________ 
 

Mgr. et Bc. Rakušan – tech., nečíst nezměněná znění usnesení 
Hlasování: 26 – 0 – 0  
__________________________________________________________________________ 
 
2. Diskuse – dotazy a p řipomínky ob čanů města  
__________________________________________________________________________ 
 
p. Bareš, o. s. „Kolín – náš domov“ 

- poděkování vedení města a vedoucímu OD za vyřízení loňské petice o zklidnění 
dopravy v ul. Jaselská  

- apelace, aby byl vyzván majitel pozemku v ul. Jaselská, na kterém hostují cirkusy, 
k odstranění nepořádku (černé skládky) a zajištění údržby  
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan: s majitelem pozemku bude vedení města jednat 
i o jiných záležitostech než o těch zde uvedených a na nepořádek upozorní 

- reakce k značnému úbytku zeleně ve městě; zmíněno bylo neadekvátní vyjádření 
úředníků, že zeleň bude ve městě obnovena až v době, kdy budou k dispozici 
finanční prostředky; na základě těchto skutečností bylo vzneseno doporučení použít 
dlužnou částku občanského sdružení Prostor ve výši cca 334.000 Kč na zajištění 
nové výsadby 
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan: garance finančních prostředků v rozpočtu města pro 
rok 2012 na obnovu zeleně 

__________________________________________________________________________ 
 
3. Návrh na výkup pozemku parc. č. 261/13 v kat. ú. Zibohlavy, ul. Na Slunci, 
z vlastnictví manžel ů Medunových do vlastnictví m ěsta Kolína. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Tichý – ved. ORR 
 
USNESENÍ č. 157/2012 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů 
 
s c h v a l u j e    
 
výkup pozemku parc. č. 261/13 (ostatní plocha – ostatní 
komunikace) o vým ěře 26 m2, v katastrálním území Zibohlavy, 
z vlastnictví manžel ů Medunových , Kolín, dle GP č. 181-
325/2011 vyhotoveného spol. GEOPERFECT, s. r. o., Světlá nad 
Sázavou, do vlastnictví m ěsta Kolína za dohodnutou kupní 
cenu 300 K č/m2, tj. celkem za 7.800 K č. 
 
termín plnění: po vydání zápisu ze zasedání ZM 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý – ved. ORR 
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Hlasování: 27 – 0 – 0  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
4. Návrh na prodej pozemku parc. č. 1944/13 v kat. ú. Kolín z vlastnictví m ěsta Kolína 
do vlastnictví spole čnosti SPEDICE ŠIDÁK, spol. s r. o. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Tichý – ved. ORR 
 
Diskuse: JUDr. Molnár, Mgr. et Bc. Rakušan 

(JUDr. Molnár: dle dostupných informací je zřejmé, že pozemek společnost užívala 
od roku 1994; zda byla mezi městem a společností uzavřena nájemní smlouva, či 
zda byl pozemek užíván bezplatně? – Ing. Tichý, Mgr. et Bc. Rakušan: nájemní 
smlouva uzavřena nebyla, jelikož se do nedávné doby nevědělo, že předmětný 
pozemek je ve vlastnictví města; po digitalizaci katastrální mapy se zjistilo, že město 
v areálu společnosti vlastní tento nepřístupný pozemek; intenzivním jednáním bylo 
dosaženo několikanásobného navýšení kupní ceny společností navržené) 

 
USNESENÍ č. 158/2012 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů 
 
s c h v a l u j e    
 
prodej pozemku parc. č. 1944/13 (ostatní plocha – manipulační 
plocha) o vým ěře 945 m2, v katastrálním území a obci Kolín, 
z vlastnictví m ěsta Kolína do vlastnictví spole čnosti SPEDICE 
ŠIDÁK, spol. s r.o.,  IČ: 46349090, se sídlem Polepská 300, 
Kolín IV, za kupní cenu 200 K č/m2, tj. celkem za 189.000 K č. 
 
termín plnění: po vydání zápisu ze zasedání ZM 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý – ved. ORR 

Hlasování: 27 – 0 – 0  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 

5. Návrh na bezúplatné nabytí pozemk ů pod stavbou „Propojovací komunikace silnic 
II/322 a II/328 z vlastnictví České republiky, Pozemkového fondu ČR, do vlastnictví 
města Kolína. 
__________________________________________________________________________ 
 

Úvodní slovo: Ing. Tichý – ved. ORR 
 
USNESENÍ č. 159/2012 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů 
 
I.   s c h v a l u j e    
 
bezúplatné nabytí pozemk ů parc. č.  711/20 o vým ěře 3 056 m2 
a parc. č. 711/21 o vým ěře 1 483 m2, dosud nezapsaných 
v katastru nemovitostí, vznikajících geometrickým plánem č. 5228-
41/2007 zhotovitele M. Částka s.r.o. z pozemků parc. č. 711/1, 
711/4 a 712/2 v kat. území Kolín, z vlastnictví České republiky, 
ve správ ě Pozemkového fondu ČR, IČ: 45797072, Husinecká 
1024/11a, 130 00 Praha 3, do vlastnictví m ěsta Kolína 
a uzavření smlouvy o bezúplatném p řevodu. 
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II.  u k l á d á  
 
Ing. Martinu Tichému, vedoucímu odboru regionálního rozvoje 
a územního plánování, zaslat Pozemkovému fondu ČR žádost 
o bezúplatný převod pozemků dle bodu I. tohoto usnesení 
 
termín plnění: 30. 04. 2012 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý – ved. ORR 

Hlasování: 27 – 0 – 0   
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
6. Návrh na sm ěnu pozemku v kat. ú. Štítary u Kolína parc. č. 2161/33 ve vlastnictví 
města Kolína za pozemek parc. č. 2161/3 ve spoluvlastnictví p. Hrušky a pí Hálové.  
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Tichý – ved. ORR 
 
Diskuse: JUDr. Molnár, Ing. Tichý 

(na předchozím zasedání schválilo zastupitelstvo města odprodej pozemků pro 
stavbu garáží 7 žadatelům, nyní je předložen návrh na prodej pozemku osmému 
zájemci) 

 
USNESENÍ č. 160/2012 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů 
 
s c h v a l u j e    
 
směnu pozemku parc. č. 2161/33 o vým ěře 39 m2 
v katastrálním území Štítary u Kolína, obci Kolín, 
ve vlastnictví m ěsta Kolína,  nově vznikajícího geometrickým 
plánem č. 396-2477/2011, dosud nezapsaným v katastru 
nemovitostí, za pozemek parc. č. 2161/3 o vým ěře 32 m2 
v katastrálním území Štítary u Kolína, obci Kolín, ve 
spoluvlastnictví B. Hálové, Kolín, a P. Hrušky , Kolín, 
s doplatkem  ve prosp ěch m ěsta Kolína ve výši 5.950 K č + 1/8 
náklad ů na zpracování geometrického plánu, tj. celkem 
za 9.220 Kč. 
 

termín plnění: 20. 04. 2012 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý – ved. ORR 

Hlasování: 27 – 0 – 0  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
7. Návrh na po řízení změny č. 3 územního plánu Kolín a ur čení zastupitele pro 
pořizování územního plánu Kolín na volební období 2010  – 2014. 
__________________________________________________________________________ 
 

Úvodní slovo: Ing. Tichý – ved. ORR 
 
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan, Ing. Tichý 

(na dnešním zasedání se zastupitelstvo města nebude vyjadřovat k jednotlivým 
návrhům, které měli občané možnost podávat do data 15.02.2012; pokud 
zastupitelstvo města nyní schválí pořízení 3. změny, bude se kompletním návrhem 
změny v přehledné a diskutovatelné podobě zabývat rada města na svém 
mimořádném jednání přibližně začátkem druhé poloviny letošního roku; ta svá 
doporučení posléze postoupí zastupitelstvu města; v případě schválení pořízení této 
změny nemusí být všechny podané návrhy součástí výsledné změny č. 3 územního 
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plánu, zastupitelstvo města může proces pořízení kdykoli zastavit nebo změnu 
územního plánu vůbec nevydat / na využití areálu bývalých TSMK se projednává 
změna č. 2, která je nyní ve fázi po společném jednání k návrhu, její vydání se 
předpokládá na červnovém zasedání zastupitelstva města – doporučení pro 
zastupitele účastnit se veřejného projednávání, kde budou k dispozici všechny 
potřebné podklady včetně vizualizace změn – při samotném projednávání na 
městském zastupitelstvu nebude možné z technických ani finančních důvodů tyto 
materiály poskytnout všem členům) 

 
USNESENÍ č. 161/2012 – Zastupitelstvo města Kolína 
 

s c h v a l u j e 
 
A)  podle § 84 odst. 2 písm. x) zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích, ve zn ění pozd ějších p ředpis ů, a § 6 odst. 5 písm. 
a) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování 
a stavebním řádu (stavební zákon), ve zn ění pozd ějších 
předpis ů, pořízení změny č. 3 územního plánu Kolín. 

 
Návrhy na zm ěnu územního plánu jsou nedílnou sou částí 
tohoto usnesení 

 
B)  podle § 84 odst. 2 písm. x) zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích, ve zn ění pozd ějších p ředpis ů, a § 6 odst. 5 písm. 
f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování 
a stavebním řádu (stavební zákon), ve zn ění pozd ějších 
předpis ů, Mgr. et Bc. Víta Rakušana jako ur čeného 
zastupitele pro po řizování územního plánu Kolín na 
volební období 2010-2014. 

 
termín plnění: průběžně 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý – ved. ORR 

 
Hlasování o I. části návrhu na usnesení: 27 – 0 – 0   
Hlasování o II. části návrhu na usnesení: 26 – 0 – 1   
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
8. Návrh na vy řazení pohledávek v celkové výši 6.141.951 K č z evidence pohledávek. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Villner – ved. OF 
 
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan, Ing. Villner, p. Truska, Bc. Růžička, MUDr. Lebeda, 

JUDr. Molnár, Ing. Škorpík, MUDr. Chudomel, Ing. Kmoch, Mgr. Ing. Pospíšil MBA 
(Mgr. et Bc.  Rakušan: z důvodu velkého počtu pohledávek jsme po konzultacích 
s auditorskou firmou dospěli k závěru uskutečnit hlasování ke všem předloženým 
67 pohledávkám; zastupitelé mohou samozřejmě vznášet výhrady, pokud by 
shledali formální nedostatky či vyřazení pohledávek nebylo řádně zdůvodněno, 
a vznášet protinávrhy na jejich vyřazení z dnešního projednávání – bohužel se 
jedná o pohledávky promlčené – nevymahatelné; hlasování o doporučeném 
postupu: 24 – 0 – 3 / MUDr. Lebeda: pozastavení nad tím, jak hospodaření města 
v minulých letech probíhalo / p. Truska: kolik městských bytů je stále užíváno 
nájemníky, za kterými jdou jednotlivé pohledávky, a jakým způsobem budou tyto 
situace řešeny? – Bc. Růžička: k dnešnímu dni se zhruba jedná o 3 nájemníky; 
jsou podány žaloby na vyklizení bytových jednotek / JUDr. Molnár: zda jsou 
k dispozici informace, kolik činí vlastní dluh na nájemném, kolik ostatní složky 
pohledávek a v jakém jsou poměru? – Ing. Michalčík, Mgr. et Bc. Rakušan: 
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požadovaná informace bude všem členům zastupitelstva města doložena; zda 
existují doklady o tom, že se město v minulosti snažilo dlužné částky vymoci? – 
Ing. Michalčík: bohužel se takovéto podklady dohledat nepodařilo, proto jsou 
pohledávky předloženy k odpisu / Bc. Růžička: systém evidence pohledávek, který 
město v minulých letech mělo, byl naprosto chaotický a nepřehledný; do roku 2011 
nebyly pohledávky vedeny v informačním systému města, teprve až nyní se 
podařilo usilovnou a pečlivou prací OSBN zanést pohledávky do tohoto systému; 
ke konci loňského roku došlo k prodlení ze strany spol. VERA, které se nepodařilo 
nastavit systém dle požadavků města; město využilo služeb Ing. Brauna a na 
přelomu roku došlo k propojení obou těchto systémů – poté následovaly nejméně 
dvouměsíční práce OSBN spočívající v dohledávání pohledávek a kompletování 
podkladů / JUDr. Molnár: jaké město přijme opatření, aby k těmto situacím 
v budoucnu nedocházelo? – Bc. Růžička: opatření spočívají právě ve zmíněném 
informačním systému, na jehož vylepšování se stále pracuje, dalším opatřením je 
popsání nových pracovních náplní s kontrolním mechanismem tak, aby byla 
stanovena konkrétní odpovědnost; probíhají také přípravné práce na tvorbě 
nového vnitřního předpisu zaměřeného na pohledávky u odboru finančního; 
předpokládáme, že v letošním roce začneme vymáhat pohledávky o minimální 
hodnotě 3 mil. Kč, částka může být i vyšší s ohledem na personální možnosti 
odboru / Ing. Škorpík: vznesen podnět k prozkoumání celé záležitosti kontrolním 
výborem – Mgr. et Bc. Rakušan: zastupitelstvo m ěsta  na základě žádosti 
předsedy KV pověřuje kontrolní výbor p řezkoumáním 67 pohledávek, které 
byly p ředloženy k vy řazení z evidence pohledávek, a zárove ň i 
přezkoumáním pohledávek m ěsta od roku 2000 do sou časnosti; hlasování: 
27 – 0 – 0 / MUDr. Chudomel: poděkování těm, kteří se zasloužili o zaevidování 
vzniklých pohledávek; reakce k hospodaření minulých let / MUDr. Lebeda: je 
zapotřebí si uvědomit, kdo byl v době vzniku pohledávek za jejich vymáhání 
odpovědný; vznesen podnět, aby byla prověřena i trestněprávní odpovědnost / 
Mgr. et Bc. Rakušan: jednalo se o systémovou chybu, kterou ze zákona prováděný 
audit připomínkoval opakovaně již od roku 2005; trestněprávní odpovědností se 
vedení města zabývá, navrhuji však vyčkat na stanovisko kontrolního výboru i na 
vyjádření auditorské firmy, která byla pověřena zpracováním zprávy 
k problematice vymáhání pohledávek vč. nalezení případné odpovědnosti 
a zpracování návrhu systémových opatření za účelem zamezení vzniku dalších 
pohledávek – členům zastupitelstva města budou poskytnuta stanoviska těchto 
dvou na sobě nezávislých subjektů; v případě, že se prokáže konkrétní 
odpovědnost, vedení města se dalším krokům bránit nebude / Ing. Kmoch: 
doporučení, aby byly pohledávky vedeny v účetnictví i do budoucna, aby se 
neztratilo povědomí o dlužnících) 
 

USNESENÍ č. 162/2012 – Zastupitelstvo města Kolína 
na základě § 85 písm. f) zák. č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů                         
                 
s c h v a l u j e   
 
vyřazení 67 pohledávek uvedených v p říloze č. 1 v celkové 
výši 6.141.951 K č z evidence pohledávek.  
Příloha č. 1 je nedílnou součástí zápisu 
 
termín plnění: ihned po schválení zastupitelstvem města 
zodpovídá: Ing. Petr Villner – ved. OF 

Hlasování: 20 – 0 – 7  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
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9. Návrh na schválení I. rozpo čtového opat ření rozpo čtu m ěsta Kolína na rok 2012. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Villner – ved. OF (I. rozpočtové opatření reaguje na potřebu investic 

a upřesnění nákladových položek. Důvodem pro předložení dodatku k I.RO 
je skutečnost, že město Kolín obdrželo dividendy spol. MTH Kolín, které se 
dle příslušného zákona musí neprodleně v rozpočtu promítnout. Výše 
rezervy po I. RO: 985.528,79 Kč.) 

 
Diskuse: Ing. Villner, Ing. Kmoch, JUDr. Molnár, p. Jeřábek, Bc. Růžička 

(Ing. Kmoch: I. RO je předkládáno z objektivních příčin; byl posunut termín zahájení 
stavby „rekonstrukce ČOV“ a byly upřesněny náklady v investičních položkách – FV 
doporučuje I. RO zastupitelstvu města ke schválení / JUDr. Molnár: jaká je výše 
přiměřeného zisku dopravce a jaká je křivka růstu zisku v letech 2010 – 2012? – 
Bc. Růžička, p. Jeřábek: přiměřený zisk spol. Veolia Transport Východní Čechy, 
a. s., činí 54 haléřů na km; tato částka je srovnatelná s rokem 2010 i 2011; dle 
právní úpravy současné maximum přiměřeného zisku činí až 12 Kč/km) 

 
USNESENÍ č. 163/2012 – Zastupitelstvo města Kolína 

na základě § 84 odst. 2 písm. b) zák. č. 128/2000 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů                         
               
s c h v a l u j e   
 
I. Rozpočtové opat ření rozpo čtu m ěsta Kolína na rok 2012   
I. RO na rok 2012 je nedílnou součástí zápisu z jednání 
zastupitelstva města. 
 
termín plnění: ihned po schválení zastupitelstvem města 
zodpovídá: Ing. Petr Villner – ved. OF 

Hlasování: 24 – 0 – 3  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
10. Diskuse – dotazy a p řipomínky členů ZM 
__________________________________________________________________________ 
 
p. Truska 

- vzneseny dotazy k akci „rekonstrukce ČOV Kolín“ (od data 31.12.2012 bude muset 
ČOV plnit přísnější limity v souladu s platnou legislativou), zda je znám termín 
zahájení rekonstrukce a zda město obdrží dotační prostředky na danou stavbu  
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan: na webových stránkách SFŽP je k dispozici seznam 
42 rozpracovaných projektů se žádostmi o dotaci do infrastruktur jednotlivých měst – 
dle zde dostupných informací na dotační prostředky dosáhne pouze 13 žadatelů, 
mezi kterými se nachází i město Kolín; předpokládaný dubnový termín zahájení 
rekonstrukce ČOV se stal z objektivních příčin nereálný (s ohledem na celkovou 
hodnotu stavby, která podléhá schvalovacímu procesu na MF ČR, jehož trvání nelze 
předem odhadnout), i přesto existuje reálná šance, že opravy ČOV v letošním roce 
zahájeny budou; byla předložena žádost o udělení výjimky a zmíněná 
problematika překročení limitů pro vypouštění odpadních vod je připomínkována na 
MŽP ČR – definitivní rozhodnutí o výjimce prozatím nezaznělo; dalším krokem 
k řešení aktuální problematiky byla výzva Svazu měst a obcí ČR adresovaná 
premiéru vlády ČR Petru Nečasovi, aby byla neprodleně zahájena diskuse 
o problémech souvisejících s rekonstrukcemi čistíren odpadních vod s cílem zabránit 
uložení sankcí dotčeným městům a obcím  

- zda bude dodržen termín dokončení stavby přeložky silnice I/38 – obchvat Kolín? 
Diskuse: Bc. Růžička: zhotovitel termín dokončení stavby k 31.12.2012 nezměnil  
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MUDr. Lebeda 
- proč nebyli zastupitelé města informováni o návštěvě kardinála Vlka?  

Diskuse: tuto ryze soukromou návštěvu (k příležitosti narozenin místního 
významného kněze) organizoval zcela a výhradně farář Bulín, který také určoval 
25minutový program návštěvy města 

- obdržena informace o navýšení měsíční fakturace spol. AVE Kolín, s. r. o., až 
o 400.000 Kč 
Diskuse: Mgr. Ing. Pospíšil MBA: skutečně nedochází k nadměrnému plnění ze 
smluvního vztahu se spol. AVE Kolín – město ušetřilo prostředky na zimní údržbě 
v řádu milionů Kč, oproti tomu vzrostly výdaje za separovaný odpad a údržbu zeleně 

- žádost o to, aby město komunikovalo se sdružením ul. Polepská, které obesílalo 
zastupitele cca před 2 měsíci 
Diskuse: Bc. Růžička, Mgr. et Bc. Rakušan: tvrzení, že s obyvateli této lokality nebyla 
vedena jednání, není pravdivé; zástupce sdružení byl osobně přijat na radnici, kde 
mu byla objasněna skutečnost, že město Kolín nemůže na dané krajské komunikaci 
umisťovat vodorovná ani svislá dopravní značení či snižovat povolenou rychlost; 
město na základě požadavků občanů však činí na své náklady jiná opatření, která 
povedou ke zklidnění dopravy v  této lokalitě, spočívající v realizaci světelného 
zařízení křižovatky ul. Polepská a Táboritská a světelného zařízení přechodu u ul. 
Královská cesta; další požadavky a podněty jsou adresovány Středočeskému kraji, 
vlastníku komunikace 
 

p. Nymburský 
- dne 21.03.2012 se uskutečnila schůze místní organizace ČSSD; sdružení doporučuje 

zaměřit se více na cestovní ruch a turismus, navrhuje vyvolat jednání s českými 
drahami o zřízení informačního střediska v budově kolínského nádraží a zvážit 
distribuci propagačních materiálů a informativních letáků v prostředcích hromadné 
dopravy atd.;  
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan, Mgr. Ing. Pospíšil MBA: je možné jednat i s komisí pro 
místopis, cestovní ruch a propagaci města, která již řadu projektů realizovala (v běhu 
jsou akce týkající se značení kulturních a turistických cílů na dálnici a silnici I. třídy a 
městského informačního systému; po dlouhých letech město podpoří i ediční činnost 
a bude vydán reprezentativní průvodce městem); do informačního systému se v 
letošním roce investuje více prostředků než v roce loňském – byly vyčleněny 
prostředky na turistická značení i na tvorbu propagačních materiálů města 

- byl vznesen požadavek na stanovení termínu pro jednání s vedením, které bude 
zaměřeno na veřejné osvětlení ve městě 
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan: termín jednání bude upřesněn 

- žádost, aby bylo do městského divadla nad rámec rozpočtovaných prostředků 
investováno více financí dle existující projektové dokumentace s rozpočtovanými 
náklady ve výši cca 12 mil. Kč 
Diskuse: Mgr. Ing. Pospíšil MBA: v rozpočtu města Kolína jsou vyčleněny prostředky 
jak na výstavbu galerie, tak i na divadelní klub Scapino – na tyto investice bude 
použit i investiční fond divadla; zmíněná projektová dokumentace byla zhotovena 
před 3 lety a byla připravena k žádosti o dotační titul, který město nezískalo; 
v rozsahu, v jakém byl tento původní rozpočet, se stavba realizovat nebude 

 
MUDr. Chudomel 

- v čem spočívají změny dopravního řešení na křižovatce silnic č. II/125 x III/12550 
x III/12551 zmíněné ve Zpravodaji města Kolína?; absence dopravního značení 
města Kolína ve směru k oblastní nemocnici 
Diskuse: Bc. Růžička, p. Jeřábek: jelikož se nejedná o městskou komunikaci, byly ve 
spolupráci OD MěÚ Kolín a PČR zpracovány podněty k zajištění větší bezpečnosti 
předmětné křižovatky, které byly předány zhotoviteli – na základě vyhodnocení 
zhotovitele dojde k vyznačení stínů křižovatky a ke snížení rychlosti na 70 km/hod.; 
při překonávání křižovatky docházelo k častým dopravním nehodám bez vážných 
následků z důvodu ztížených rozhledových poměrů, které jsou dle šetření v souladu 
s platnou normou; původně mělo dojít ke zrušení komunikace podél garáží ve směru 
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k nemocnici, v rámci projednávání projektů se podařilo městu dojednat zachování 
tohoto úseku silnice III/12550 s charakterem obslužná komunikace obchvatu města; 
objasnění dvou různých hledisek dopravního značení: dle právních norem musí být 
značena nejkratší cesta do nemocnice, toto značení na obchvatu města umístěno je, 
město Kolín je však značeno pouze ve směru od města Uhlířské Janovice  

- v jaké fázi se nachází výstavba parkoviště v ul. Žižkova? 
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan: náměstek hejtmana pro oblast životního prostředí 
a zemědělství, mimo jiné i člen dozorčí rady ONK, nařídil v této lokalitě další 
ekologické zjišťování, které realizaci daného záměru výrazně posune v čase; 
probíhala jednání s náměstkem, kterého se účastnil vedoucí ORR – město mělo 
k dnešnímu dni získat telefonické stanovisko k dané problematice, které v tuto chvíli 
k dispozici není; snahy o výstavbu parkoviště jsou vyvíjeny od ustanovení do funkcí – 
na základě výše zmíněného byl požádán zástupce Středočeského kraje JUDr. Molnár 
o navázání spolupráce a o pomoc při řešení aktuálního stavu / reakce na informaci 
o investičním záměru ONK zřídit parkoviště o 90 parkovacích místech v areálu 
nemocnice (vedení města se o daném záměru dozvědělo pouze ze sdělovacích 
prostředků, nikoliv od ředitele ONK či na předchozích zasedáních ZM); pro vyřešení 
současného stavu prodlení s výstavbou parkoviště ul. Žižkova a vzhledem k záměru 
nemocnice se město s největší pravděpodobností rozhodne zrušit vyhrazené 
parkování nemocnice na místní komunikaci ul. Žižkova; 
MUDr. Chudomel: investiční záměr je znám cca půl roku; nemocnice k tomuto kroku 
přistoupila z důvodu vyřešení problematického parkování v areálu i okolí nemocnice, 
obzvláště v době, kdy se staví dva další pavilony, se snahou vyjít vstříc pacientům, 
návštěvníkům i zaměstnancům; 
JUDr. Molnár: náměstek hejtmana bude mnou osloven 

 
JUDr. Molnár 

- v jaké fázi se nachází připravovaný projekt tzv. „Parléřova cesta Praha – Kolín – 
Kutná Hora“? 
Diskuse: otcem dané myšlenky je farář Bulín, který v této věci činí po církevní linii 
další kroky; medializace tohoto záměru se uskuteční po dokončení rekonstrukce 
chrámu sv. Bartoloměje 

__________________________________________________________________________ 
 
11. Zpráva návrhové komise 
__________________________________________________________________________ 
 
X. zasedání Zastupitelstva města Kolína konané dne 26.03.2012: 
 
Konstatovalo, že byla schválena usnesení č. 157/2012 – 163/2012  
__________________________________________________________________________ 
 
12. Závěr zasedání  
__________________________________________________________________________ 
 
Starosta města Mgr. et Bc. Vít Rakušan poděkoval za účast na X. zasedání zastupitelstva 
města a jednání ukončil v 16:28 hodin. 
__________________________________________________________________________ 
 
 
 
 


